



Protokoll 2024:4

Plats

P005, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund

Tid

Klockan 16.23-19.41

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Mathilda Edman
Klara Persson
Alexandra Ilie
Anna Lindahl
Minna Divall
Lovisa Ulegård
Ellinor Björklind

Ordförande

Vice-ordförande
Ekonomiansvarig
Sekreterare
Ansvarig för PR
Ordförande trivselutskottet
Ordförande utbildningsutskottet

Övriga (om närvarande)

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 16.23.

2. Mötets beslutsamässighet

Mötet är beslutsamässigt.

3. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövs.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Klara till justeringsperson jämte ordförande Mathilda Edman.

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2024:3 fastställs. Protokollet 2024:4 fastställs nästa möte.

7. Utskotten rapporterar (för sista gången)

a. PR

Det har skett en tillökning i medlemmar på senaste tiden. LP har även skaffat TikTok vilket ska marknadsföras på sociala medier, många i termin 1 har uttryckt intresse för att sköta detta nya konto.



b. Trivselutskottet

Ölmilen har börjat marknadsföras. Hittills har 30 personer anmält sig vilket är en god uppslutning. De har börjat planeras för de sista evenen, där det största kommande eventet är introduktionen av LPs husband Pink Freud via en sittning. Sittningen där bandet introduceras kommer att hållas lördagen den 25/5 i Laurentii-studentkorridor. Det finns också en plan att ha en kubturnering på förmiddagen samma dag. Angående den diskussion från tidigare möten om fördelar till aktiva medlemmar tar Lovisa upp att man kan registreras som utskottsaktiv i Hittract vilket möjliggör att de som har denna registreringen ska kunna köpa biljett tidigare samt till nedsatt pris.

c. Utbildningsutskottet

Denna månads filosofiska forum har tema Ondska, och ytterligare filosofiskt forum är planerat till i maj. Det ska även vara en bokcirkel i april, också i temat Ondska. Ytterligare planeras bland annat lite filmvisning.

d. Ekonomi

Alex har skrivit ett utkast till en ekonomirapport. Just nu har vi ett överskott av pengar som vi skulle kunna lägga på något inom föreningen. En ytterligare kommande utgift är bidraget till de studenter som ska till PS24. Denna kostnad har inte lagts in i rapporten ännu då bidraget inte har betalats ut än. Trots detta har vi cirka 4000kr över vilket bör användas till något inom föreningen. Förklaringar till detta överskott är bland annat att exempelvis Rwanda-utbytet och tandem-aktiviteten inte blev av. Ytterligare klargör Alex att LP inte behöver deklarerat då vi är en ideell förening, men tydligen behöver man ansöka om detta hos Skatteverket vart femte år. Det sista datumet för detta har tyvärr missats med en vecka. Information om att ansökan krävs har inte framkommit tydligt inom rollen som ekonomiansvarig, vilket bidragit till denna situation. Alex ska ringa Skatteverket, men den nya styrelsen behöver informeras om att de kommer behöva deklarerat under nästa år. Ytterligare ska detta skrivas in tydligare i posten Ekonomiansvarig.

e. Vice-ordförande

Klara ska hålla i fika med LP fredag 12/4. Hon ska vid detta tillfälle passa på att försöka värva personer som är intresserade av att engagera sig i föreningen. Snart ska merchgruppen som den ser ut just nu upplösas då personer slutar/ska börjar termin 10. Därav menar Klara att det också kan vara passande att skriva en motion där vi mer formellt klargör merchgruppens roll och koppling till styrelsen.

8. Inför stormötet

Mathilda påminner alla om att det börjar bli dags att göra klart verksamhetsberättelserna, skriva klart sina motioner samt börja avsluta sina uppgifter.

9. Återinföra jämlikhetsutskottet?

Det har uppkommit nytt intresse från en student att starta upp jämlikhetsutskottet igen (utskottet lades ned för några stormöten sedan då det saknades tillräckligt engagemang). Mathilda ska meddela att utskottet kan starta upp igen om den intresserade studenten skriver en motion till nästa stormöte om detta.

10. Genomgång av stadgarna

Styrelsen går tillsammans igenom stadgarna. Alla har fått i uppgift att läsa igenom stadgarna och kommentera.

- Klaras proposition om uteslutningsgrund kan läggas till som egen punkt i stadgarna 1.5.2.
- Proposition att under 2.2.2.1 ska ordförande, vice-ordförande och sekreterare läggas till i stadgan (Mathilda skriver).



- Proposition att ändra PRs gamla namn i stadgarna ("Redaktionen") till "PR-utskottet" och samtidigt göra PR till ett utskott (Minna skriver).
- Det behöver skrivas en proposition om att ta bort sista punkten i 2.2.5.6 (Minna skriver)
- Proposition om att jämlikhetsutskottet, som avskaffats, ska tas bort från stadgarna (Lovisa skriver)
- Proposition om att information om anknytning tas bort ut 2.3.5. Två propositioner om att ansvariga för anknytning och ansvariga för husbandet ska få bli kommittéer under 2.4.4 tillika 2.4.5 (Lovisa skriver)
- Proposition att ändra det som står i 2.5.2. Dels att valberedning ska bestå av minst två medlemmar (istället för tre) samt ändra "ska" till "bör". Ytterligare ska det läggas till att styrelsen ska få välja valberedning om kandidater ej kan väljas på stormötet (Klara skriver).
- Proposition att information under 2.2.5.6 ska strykas och flytta till 2.3.6, samt att 2.3.6 ska döpas om till "PR-utskottets utdrag" (Minna skriver).
- Proposition att utbildningsutskottet ska driva rekrytering till terminsombud under 2.3.3 (Ellinor skriver).

11. Övriga ärenden

a. SESUS

Det behöver skickas in en årsinlämning till SESUS snart. Då behövs verksamhetsberättelse och lite annat.

b. Sekreterare

Just nu saknas sekreterare till stormötet. Anna får vara sekreterare om ingen annan tillsätts.

c. Spyken

En lärare på Spyken frågar om någon från LP ska komma förbi Spyken för att prata om psykologprogrammet och professionen. Klara kan tänka sig att sköta kontakten med läraren, alternativt vara drivande i att någon ska ta sig dit.

d. Kick-out och kick-off

Styrelsen letar datum till kick-off. Den 8:e maj bestäms.

12. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 19.41



Lundapsykologernas styrelse
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum
2024-04-11

4 (4)

Anna Lindahl
Sekreterare

Mathilda Edman
Ordförande

Klara Persson
Justerare